



## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling	Afd. 18 - Lindeparken
Mødested/-dato	6. maj 2019
Referent	Kirsten Secher
Mødedeltagere	Paw, Kirsten N, Anna, Kent og Lisbeth

	Dagsorden	Referat
1.	Godkendelse af dagsorden samt referat af bestyrelsesmødet den 1/4 2019	Der tilføjes et nyt pkt. 6 – nye regler for lån af gildesalen. Dagsorden herefter godkendt. Referat godkendt og underskrevet.
2.	Orientering	<p>Pedelsituationen: Anne er tilbage fra ferie. Kontoret er igen åbnet dagligt fra 11:30-12:00.</p> <p>Bilvaskepladsen: KN har undersøgt med betalingen, og det fungerer, som det skal. Efter indførsel af betaling er det åbenbart ikke så attraktivt at benytte sig af vaskepladsen.</p> <p>Haveanlæg: Det skrider godt fremad med at få indhentet det forsømte. Gavle ved brandvejen er nu også tilplantede.</p> <p>Alle indkøbsvogne er nu blevet fjernet. Pedellerne har bestilt en vognmand til at fjerne dem. Der er dog allerede igen stillet indkøbsvogne.</p> <p>Storcontainer var rigtig godt fuld, og det var den allerede én af de første dage i Påsken.</p> <p>Hjertestarter: indsamlingen blev desværre ikke til noget. Der var kun 4 tilmeldt fra os og ingen fra AAB. Iflg. MJA har det været en stor succes andre steder i byen. Det blev til 5 nye hjertestartere her i byen.</p> <p>Sølystskolen: KN har kommunikeret med skolens leder. KN læste mailen til skolen op. Skolens leder beklagede endnu en gang, at vi har måttet klage over deres elever. Hun har meldt tilbage, hvilke tiltag der bliver iværksat. KN og pedellerne holder nu øje med, om det giver et resultat.</p> <p>Råger: der er i dag kommet seddel rundt om nedskydning af ungerne i perioden 6/5-15/6. Nu må vi se, om det giver noget.</p> <p>Kantsten med "rundede" hjørner ved gavlbedene: KN har</p>



## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

		<p>talt med Erik om det, og det er noget, han har lavet ved enkelte af de gamle fortove.</p> <p>Robåd i en garage: lejerer af garagen med robåden har også en motorcykel.</p>
3.	Evaluering af repræsentantskabsmødet den 3/4	Mødet blev evalueret. De bestyrelsesmedlemmer, der var på valg, blev genvalgt.
4.	Renovering af vinduer og døre i vaskehuset?	<p>Spørgsmålet er blevet rejst her i bestyrelsen og er blevet forelagt for Erik.</p> <p>Erik har efterfølgende på eget initiativ bedt tømreren komme med et tilbud på udskiftning af døre og vinduer. Claus har fået tilbud på en dør. Der mangler tilbud på vinduer.</p> <p>Når tilbud foreligger, kan vi tage stilling til, om vi skal bruge penge på udgiften.</p> <p>Vi skal også lige finde ud af, hvad der bruges i varme i vaskehuset.</p> <p>Det revnede gulv på toilettet skyldes ikke rotter.</p>
5.	Køkkenrenoveringer	<p>KN har haft møde med Claus og Louise.</p> <p>Der er nu styr på alle materialerne.</p> <p>Louise har sendt forslag til brev, der skal sendes ud til beboerne. Godkendes med rettelser. Det sendes ud snarest til de resterende 18 beboere.</p> <p>Det er foreløbig aftalt, at der holdes møde den 3.6. kl. 17:00.</p>
6.	Nye regler for lån af gildesalen	<p>KN er næsten færdig med at lave de nye regler efter de aftaler, der er lavet i den samlede bestyrelse.</p> <p>KN læste oplægget op og gør det færdigt.</p> <p>Der laves tjekliste for mangler både vedr. service og rengøring.</p> <p>Når reglerne er færdige, holder KN møde med pedellerne for afklaring af arbejdsfordelingen i forhold til udlånet af lokalet.</p>
7..	Aktivitetsudvalget	<p>Udvalget har haft et lille møde.</p> <p>Udvalget er blevet enige om, at man igen forsøger at afholde loppemarked – også selvom der måske kun er få tilmeldte. Man vil lave reklame for det.</p> <p>Tilsagn om, at bestyrelsen sørger for servering af kaffe og</p>



**Referat af afdelingsbestyrelsesmøde**

		kage. Kent oplyste, at han vil arrangere nogle café- møder for beboere, der f.eks. har udfordringer med ordblindhed. Aftalt at det er ok, at der serveres noget til arrangementet.
8.	Eventuelt	Næste møde flyttes til tirsdag den 11.6.2019